

8/9D7N All Taiwan

(Tour Code: TW8AT)



Highlights:

- ✓ Enjoy local Farm Stay and Farm Activities
- ✓ Experience High Speed Rail and Taiwan Railway Formosa Express Disney Themed Train Ride
- ✓ Visit famous Instagrammable attraction – The Blessing Of The Big Fish
- ✓ Stay overnight in Hot Spring Resort

Delicacies:

7 Breakfast, 4 Lunch & 4 Dinner

Shao Minority Flavor, Local Farm Flavor, Taiwanese Cuisine, Tainan Local Speciality, Big Bowl Flavor Meal,

Accommodation:

- ✓ 1N Taichung Beacon Hotel or similar
- ✓ 1N Tainan Fairly Lake Leisure Farm or similar
- ✓ 1N Kaohsiung Just Sleep Hotel or similar
- ✓ 1N Taitung Luminous Hot Spring Resort & Spa or similar
- ✓ 1N Hualien Just Sleep Hotel or similar
- ✓ 2N Taipei Riverview Hotel or similar

Day 1: Singapore → Taoyuan – Taichung

- Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight to Taiwan.
- **Fengjia Night Market** – Located near Fengjia University of Taichung City, it is the largest night market in Taiwan.

Day 2: Taichung – Nantou – Tainan (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Sun Moon Lake (with cruise ride)** – Is one of the famous tourist attractions in Taiwan with most beautiful scenery.
- **Wen Wu Temple** – It was built in 1938 and located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun Moon Lake.
- **Local Minority Product Shop**
- **Fairy Lake Leisure Farm** – Consists of various plantations surrounding a farm on top of a mountain. The farm uses eco-friendly farming, traditional planting and harvesting techniques. Enjoy fun activities in the farm. (Farm Guiding / Fruit picking / Coffee DIY).

Note: During major events, Fairy Lake Leisure farm will change to same category and subject to availability. Sun Moon Lake cruise ride is subject to weather conditions.

Day 3: Tainan 🚆 Kaohsiung (Breakfast/Lunch)

- **Cigu Salt Mountain** - Which the Taiwan's largest and latest development salt factory.
- **Cigu Lagoon** - Is Taiwan's largest and most complete wetlands, rich with ecological resources. Here, you can experience **DIY Barbecue Oysters**.
- **Anping Old Street** – The very first one ever developed by the Dutch in Tainan Anping over 300 years ago. It is also known as "Taiwan's Number One Street" as it is the first established merchant street in the area. Time to taste local speciality food and handicraft souvenirs.
- **The Blessing Of The Big Fish** - Landmark of Tainan IG hashtag. Enjoy the ambiance and history of this site enjoy the beautiful view of Anping from the huge whale.
- **Experience a high-speed rail ride.**
- **Liu He Night Market** – the most famous and consists 100 over stalls of local speciality snacks in Kaohsiung City.

Day 4: Kaohsiung – Taitung (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Fo Guang Shan Buddha Memorial Center** – which established in 2011. It's the largest religious sacred ground for Buddhism in Taiwan.
Note: If Tuesday closed will be replace by Fu Guang Shan.
- **Pearl Center**
- **Via Southern Link Highway to Taitung**
- Check-in to **Hot Spring Resort** and spend a night there.
Note: Please bring along your swimwear and swim cap for outdoor and indoor hot spring pools.

Day 5: Taitung – Hualien (Breakfast/Lunch/Dinner)

- **Rice County School** - After viewing the rice husking and completing other experiential steps, and going through the DIY rice packing session, you can take a packet of rice home as souvenir.
- Photo stop at **Yunshanshui Natural Ecological Farm**.
- Tonight, check-in to **Farglory Hotel** – the only hotel with a stunning natural beauty and magnificent coastal landscapes in Hualien.

Note: During major events, Farglory Hotel Hualien will change to same category and subject to availability.

Day 6: Hualien 🚆 Yilan - Taipei (Breakfast/Dinner)

- **Farglory Ocean Park** – It is the first marine theme park in Taiwan and also comprehensive park for leisure that combines entertaining and educational enjoyment. Of course, the Dolphin Show which you cannot be missed!
- **Lingzhi Tea House**
- **Experience Taiwan Railway Formosa Express Disney Themed Train Ride.**
- **Ximending** - Taipei's famous shopping area.

Day 7: Taipei (Breakfast)

- **Jimmy's Moon Bus** – Children's reading space in a bus painted with smiling moons, inspired by a popular picture book. Where you can oversee Taipei 101.
- **Tienlu Gallery** - Pixiu lucky charm centre.
- **Pineapple Cake souvenir shop.**
- **Jiufen** – A former gold mining village crammed with teahouses and shops offering local delicacies and crafts.
- **Dadaocheng Dihua Street** – Used to be one of the most prosperous and lively ports in the north. Now you can explore the pristine and ancient side of Taipei, stroll among the historic baroque houses, or taste all kinds of Taiwanese delicacies.
- **Raohe Night Market** – The one of the night market in Taipei, to embark on a hunt for good bargains and sample a variety of local snacks.
Note: Boat ride is subject to weather conditions.

Day 8: Taipei → Singapore (Breakfast)

- Transfer to Taipei Airport for our flight back home.
- We hope you had an enjoyable vacation with CTC Travel and look forward to bring you to your next holiday destination.

Note:

- 1) Tour Conducted in Mandarin
- 2) Due to local or religious festivals unforeseen circumstances and weather conditions.
- 3) The sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice. In the event of discrepancy between Chinese and English itineraries, please refer to the former.
- 4) Hotel or farm will be change to same category subject to room availability.

8/9 天 7 晚台湾环岛游

(团号: TW8AT)

热卖配套!

行程亮点:

- ✓ 体验当地农场住宿和农场活动
- ✓ 搭乘高铁“子弹火车”和环岛之星迪斯尼主题列车体验
- ✓ 游览 IG 打卡地标 - 大魚的祝福
- ✓ 住宿温泉酒店

膳食:

7 顿早餐, 4 顿午餐和 4 顿晚餐

邵族风味, 农场风味餐, 台南小吃风味, 台式料理, 大碗公风味餐

住宿:

- ✓ 1 晚台中碧根行馆或同级
- ✓ 1 晚台南仙湖休闲农场或同级
- ✓ 1 晚高雄捷丝旅酒店或同级
- ✓ 1 晚台东鹿鸣温泉酒店或同级
- ✓ 1 晚花莲捷丝旅酒店或同级
- ✓ 2 晚台北豪景或同级

第 1 天: 新加坡 → 桃园 - 台中

- 聚集新加坡樟宜机场搭乘豪华客机飞往美丽宝岛台湾桃园中正国际机场。开始您的旅程。
- 台中逢甲夜市 - 台湾最著名的夜市品尝著名的传统美味小吃和购物等。这里百货杂物, 小吃摊家应有尽有! 贵宾们可自费享用麻辣臭豆腐、大腸包小腸、成龍鸡排、烤鸭夹饼、盐水鸡、起司烤马铃薯等等。

第 2 天: 台中 - 南投 - 台南 (早/午/晚餐)

- 日月潭风景区 (搭乘遊艇遊覽日月潭) - 全台最大的高山淡水湖泊的湖光山色之美。
- 文武庙 - 因供奉孔子、岳飞以及关羽而得名的。庙宇以金黄色为主、巍峨耸立、气势非凡。
- 山地特产店
- 台南仙湖休闲农场 - 农场规画为休閒生活区、农业生产区、教育生态区三大区域, 农业生产区囊括了龙眼、椪柑、柳丁、有机蔬菜与东山最著名的咖啡等作物, 每逢产季便开放参观采果; 是富有教育自然生态的休閒农场。

注: 若因无法预料之状况下而没办法安排住在仙湖休闲农场, 将以其他农场替代。日月潭游湖视天气变化而定。

第 3 天: 台南 → 高雄 (早/午餐)

- 七股盐山 - 台湾最大、最晚发展的晒盐场。占地面积广达一公顷, 约六层楼高的皑皑盐峰耸蔚为奇观。目前已停止晒盐生产, 转形成成为著名的盐业观光据点。
- 七股泻湖 - 原是 300 多年前的台江内海遗迹, 当地俗称「内海仔」, 也是台湾最大最完整的湿地, 蕴藏丰富的生态资源。体验现烤鲜蚶。
- 安平老街 - 相信是 300 年前由荷兰人所建成的街道。现在的街道两旁有贩卖小精品、小玩意的文艺店铺, 是淘淘伴手礼的好地方。
- 大魚的祝福 - 台南 IG 打卡地标! 超巨大鯨魚內欣賞安平美景。
- 体验搭乘高铁也称“子弹火车”。

- 六合夜市 - 是高雄市设有 170 个摊位, 大多以小吃、娱乐游戏为主的, 让饕餮无遗珠之憾一次享有世界美食。

第 4 天: 高雄 - 台东 (早/午/晚餐)

- 参观珍珠展示馆。
- 佛陀纪念馆 - 参观由星云法师所设立的建築格局恢宏。
*注: 星期二休館則改佛光山
- 途經南迴公路
- 入住温泉酒店 - 台东温泉素有属碳酸泉, 无色无味无臭, 水温高达百度以上。酒店內享用自助晚餐。
注: 享用户外温泉设施, 需穿戴泳装及泳帽, 请自备。

第 5 天: 台东 - 花莲 (早/午/晚餐)

- “米国学校” - 素有“台湾米之乡”美称的台东关山不妨亲身来趟“看米、听米、吃米、玩米、买米”的体验制米过程, 不仅有趣又能充实知识。还能将自己亲手包装的米当成纪念品带回家, 是送礼的好佳礼。
- 途径云山水梦幻湖拍照。
- 入住花莲唯一无敌海景 5* 酒店 - 远雄悦来酒店。
注: 若因无法预料之状况下而没办法安排住在远雄悦来酒店, 将改住其它酒店。

第 6 天: 花莲 → 宜兰 - 台北 (早/晚餐)

- 远雄海洋公园 - 是台湾第一座海洋主题乐园, 也是集娱乐和教育的休闲公园。这里, 您不能错过的当然是海豚表演!
- 灵芝茶艺馆 - 品尝上等灵芝茶。
- 体验搭乘环岛之星迪斯尼主题列车。
- 西门町 - 台北著名的购物区, 让客人尽情享受逛街购物的乐趣。

第 7 天: 台北 (早餐)

- 几米月亮公车 - 设计灵感来自于儿童漫画的一辆巴士。这里可以瞻仰台北 101 的全貌。
- 貔貅展示馆 - 探索中国风水的奥秘。
- 凤梨酥伴手礼品店
- 九份 - 这不仅保留著日据时代的旧式建筑, 更重要的是山城的气氛, 也只有九份才能享受到特有的小径通幽赏景之乐。
- 大稻埕迪化商圈 - 过去曾为北部最繁华、热闹的港口之一。如今您可以探索台北纯朴古早的一面, 漫步在历史悠久的巴洛克式洋房之间, 或是品尝各式台味美食如担仔面、卤肉饭和米粉汤, 逛逛汇集在地创意的设计店铺。
- 饶河夜市 - 这里售卖百货杂物、时尚服饰, 还有各类小吃摊家, 足以让您满载而归。

第 8 天: 台北 → 新加坡 (早餐)

- 早餐后, 自由活动至集合时间, 送往桃园中正国际机场搭乘豪华客机飞返新加坡。希望您与大通旅游度过一段愉快的假期。

备注:

- 1) 华语导游讲解
- 2) 行程如有更动, 以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。
- 3) 如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准!
- 4) 若因无法预料之状况下而没办法安排入住指定酒店或民宿, 将以同等等级为准。

Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司

101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg  [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg)  [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001